
 
 

VERSLAG 

 

Centraal College van Deskundigen en Accreditatiecollege 
Bodembescherming 
 

Datum : 27 september 2022  

Plaats : TEAMS 

 

Aanwezig Werkt bij  College Afgevaardigd door of 

rol 

Nicole Olland Provincie Overijssel CCvD / AC Voorzitter 

Jordi Verkade SIKB-programmabureau CCvD / AC Secretaris  

Gerard Groot Koerkamp ContrAll CCvD / AC ODI/VDV  

Marc Bergijk ABV Haukes CCvD / AC ODI/VDV  

Annemieke van der Velden Kiwa certificatie CCvD Ci 

Kees Jonker RWS CCvD / AC Ministerie van I&W  

Arend van de Pol Trisoplast CCvD / AC NIBV 

Marcel Struis Kiwa Inspecta  AC ODI/VDV (tanks) 

Dennis Diercks ZVS CCvD / AC NIBV 

Henk Koster SIKB-programmabureau CCvD / AC Toehoorder 

Stephan Romers Ecocare  CCvD NIBV 

Martijn Franssen SFA Testsystemen AC ODI/VDV 

Afwezig    

Wim Schouten  NOVE  CCvD / AC  Opdrachtgever 

Bas van Oosten  SGSINTRON CCvD Ci 

Floris Klink Reehorst AC VTI 

Martin Orsel OD IJsselland CCvD / AC Bevoegd gezag  

 
 
Actie Verslag 
  
 1. Opening en vaststelling agenda CCvD/AC 
 Nicole Olland opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Afmelding is ontvangen van 

Wim Schouten en Martin Orsel. Voor agendapunt 7.1 zal de rapporteur, Erik Doekemeijer, virtueel 
aanschuiven om een mondelinge toelichting te geven. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
  

 
 
 
 
 
 
 

2. Concept-verslag voorgaande vergadering 
2.1 Vergadering 2 juni 2022 + actielijst (bijgaand) 
Het verslag van de vorige vergadering wordt met uitzondering van een tekstuele aanpassing 
ongewijzigd vastgesteld.  
  
Actielijst: 
De actielijst is doorgenomen en bijgewerkt. De genoemde acties zijn alle uitgevoerd of staan op de 
agenda. Naar aanleiding van de actielijst geeft Marc Bergijk als suggestie voor het jaarplan voor 
2023 aan dat protocol 6702 geactualiseerd zou kunnen worden. De technologie heeft zich verder 
ontwikkeld en dat zou in het protocol opgenomen moeten worden; daarnaast zou er betere 
uniformiteit in de leksimulatie moeten komen. Jordi Verkade zal deze suggestie meenemen in het 
komende jaarplan. 
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3. Mededelingen 
3.1 SIKB Congres 29 september 
Henk Koster geeft aan dat het komende congres zeer aan te bevelen is, het centrale thema is zeker 
zeer interessant en voor bodembescherming staan leuke sessies over AEC Bodemas en de 
circulaire economie op het programma. Een ieder kan zich nog aanmelden, voor zover nog niet 
gedaan. 

 
3.2 Stand van zaken Rbk en Omgevingswet  
Door Henk Koster wordt aangegeven dat, zoals het zich nu laat zien, de Omgevingswet per 1 januari 
2023 van kracht wordt. Kees Jonker vult aan dat de Eerste Kamer op 8 november over de 
Omgevingswet stemt, dan weten we pas definitief of het daadwerkelijk wel of niet doorgaat. Wanneer 
hier nader nieuws over te melden is dan zal dit met het College worden gedeeld. 
 
3.3 Informatiebijeenkomsten Omgevingswet 
Henk Koster geeft aan dat SIKB op 10 en 11 oktober twee voorlichtingsbijeenkomsten over de 
Omgevingswet gaat verzorgen; één in Zwolle en één in Den Bosch. Hierbij worden SIKB breed de 
wijzigingen van de schema’s met betrekking tot de Omgevingswet toegelicht. Er is veel animo voor 
deze middagen en inschrijven kan nog steeds via de website van SIKB. 
 
4. Actualiteiten AS SIKB 6700 (Inspectie bodembeschermende voorzieningen) 
4.1 CUR Rapport 2001-3 Beheer bedrijfsriolering bodembescherming 
Jordi Verkade geeft aan dat een rapporteur is aangesteld, te weten Marc Bergijk. Momenteel wordt 
de begeleidingscommissie samengesteld en naar verwachting zal het project in het vierde kwartaal 
worden opgestart met als doel behandeling in het College medio februari 2023. 
 
4.2 Stand van zaken herziening protocol 6704  
Jordi Verkade geeft aan dat naar aanleiding van de vorige vergadering een overleg is geweest 
tussen de beide inspectiebedrijven en SIKB met als doel om toch snel validaties te kunnen uitvoeren. 
Resultaat is dat inmiddels beide bedrijven een geschikte vloer hebben aangedragen. De eerste 
validatie zal in oktober worden uitgevoerd, dit zal plaatsvinden in een industriële omgeving waar 
vanwege veiligheidsrestricties bij de opdrachtgever maar een beperkt aantal mensen aanwezig kan 
zijn. Er zal zodoende een beperkte afvaardiging van de begeleidingscommissie aanwezig kunnen 
zijn, maar deze zullen voldoende foto’s en filmpjes maken om de begeleidingscommissie verder te 
kunnen inlichten. De tweede validatie zal ook ergens medio oktober/november plaatsvinden. 
Getracht wordt om hier een bredere afvaardiging van de begeleidingscommissie aanwezig te kunnen 
laten zijn. 
 
4.3 Stand van zaken onderhoudsverwachting  
Jordi Verkade geeft aan dat voor dit project een rapporteur is aangesteld, Paul Langeveld. 
Momenteel wordt nog gezocht naar een afvaardiging vanuit de opdrachtgevers, voor de rest is de 
begeleidingscommissie ingevuld. Voor dit project geldt dat de planning is om in het vierde kwartaal 
van 2022 op te starten met als doel aanbieding aan het College medio februari 2023. 
 
4.4 Examenreglement versie 3.0 
Jordi Verkade geeft aan dat de voorliggende wijziging van het examenreglement puur tekstueel van 
aard is. De reden van de wijziging is dat de examens niet meer door de BodemBreed Academie 
maar door SIKB zelf worden georganiseerd. De verwijzingen naar de BodemBreed Academie zijn 
zodoende vervangen door SIKB. Het College stelt het examenreglement ongewijzigd vast. 
 
Naar aanleiding van het examenreglement geeft Marc Bergijk aan dat hij een procedure mist voor 
afwisseling of uitbreiding van het aantal examinatoren. In ieder geval zou er een soort rooster van 
aftreden moeten komen. Martijn Franssen geeft aan dat het wenselijk is dat in ieder geval de kennis 
van alle protocollen aanwezig moet zijn bij de examinatoren. 
Annemieke van der Velden vraagt of er ook een jaarlijks overzicht of evaluatie beschikbaar is. Dit zou 
conform het reglement, pagina 7, ieder jaar gerapporteerd moeten worden aan het College. Stephan 
Romers vraagt zich af wie de voorzitter van de examencommissie is, dit is niet bekend en zal ook 
nagevraagd worden. Jordi Verkade zal de opmerkingen en vragen terugkoppelen met de secretaris 
van de examencommissie met het verzoek om de genoemde punten op te pakken.  
  
5. Actualiteiten AS SIKB 6800 (inspectie tankinstallaties) 
5.1 PRJ 288 Voorkom een nieuwe Actie Tankslag 
Henk Koster geeft aan dat er drie tanks via de firma Reehorst beschikbaar zijn gekomen. Dit 
betreffen ondergrondse dieseltanks die voldoen aan de criteria die gesteld zijn. Omdat er een 
bodemverontreiniging is aangetroffen duurt het iets langer voordat de tanks daadwerkelijk gesaneerd 
worden en het onderzoek kan worden uitgevoerd. Floris Klink verwacht dat de monsternames medio 
november uitgevoerd kunnen worden. Daarnaast wordt aangegeven dat er ook veel bovengrondse 
tanks beschikbaar zijn, de problematiek is daar gelijk of soms zelfs erger. Dit zal nader worden 
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overwogen. Arend van de Pol vraagt of het ook mogelijk is om een tank op te graven, te 
bemonsteren en dan weer in te graven. Dit is gelet op kosten en uitvoering niet mogelijk. 
 
6. Actualiteiten AS SIKB 6900 (inspectie werk met een IBC bouwstof) 
6.1 Vervolg AEC ronde tafel 
Henk Koster geeft aan dat op 14 september 2022 wederom een ronde tafel overleg over AEC 
bodemassen heeft plaatsgevonden bij ABV Haukes in Nijmegen. De animo was groot en er was een 
brede vertegenwoordiging vanuit de diverse stakeholders van de keten. Geprobeerd is om stappen te 
zetten om de keten beter op elkaar te laten aansluiten waarbij in subgroepen is geprobeerd antwoord 
te geven op een viertal deelvragen die bij het vorige overleg waren opgesteld. Dit ging erg 
constructief en er zijn stappen gezet die nu weer verder uitgewerkt kunnen worden. De grootste winst 
was toch wel dat er constructief en met respect door alle partijen wordt samengewerkt. 
Marc Bergijk vult aan dat er ook gekeken moet gaat worden naar uitlooggedrag op lange termijn, 20 
tot 30 jaar, van de zogenaamde vrij toepasbare materialen en immobilisaten. Wordt vervolgd. 
 
7. Actualiteiten BRL SIKB 7700 (aanleg en herstel vloeistofdichte voorzieningen) 
7.1 Jaarrapportage 2021 
De rapporteur van de jaarrapportage, Erik Doekemeijer, is aangesloten om een toelichting op de 
jaarrapportage over 2021 te geven. Erik geeft aan dat het rapport later op de agenda staat dan 
gehoopt, dit zou voor de zomer normaal gesproken gereed moeten zijn. Verder geeft Erik aan dat het 
aantal certificaathouders en het aantal audits een constant beeld geven. Het aantal meldingen en 
afwijkingen is afgenomen. In totaal zijn er zes kritieke afwijkingen waargenomen. 
Gerard Groot Koerkamp heeft een vraag over de meldplicht van herstel. Voor klein herstel geldt dit 
nu niet altijd wat onduidelijkheid oplevert, Bas van Oosten geeft aan dat dit met de nieuwe herziening 
duidelijker is gemaakt waarmee dit in de toekomst beter zou moeten gaan.  
Jordi Verkade vraagt wat de reden is waarom er vertraging was met het opleveren van het rapport. 
Erik Doekemeijer geeft aan dat het verzamelen van gegevens veel tijd kost. Aangegeven wordt door 
Bas van Oosten dat het ook een prioriteitstelling is, het aanleveren moet zeker sneller kunnen. 
Besloten wordt dat voortaan de uitvraag richting de CI’s uiterlijk 10 januari zal plaatsvinden waarna 
de CI’s binnen 6-8 weken de gegevens zullen aanleveren. 
Ook worden er door de Collegeleden enkele tekstuele opmerkingen gemaakt, de voorzitter verzoekt 
eventuele tekstuele opmerkingen direct aan de rapporteur te mailen.  
 
Door het College wordt besloten de Jaarrapportage BRL SIKB 7700 met inbegrip van de 
voorgestelde tekstuele verbeteringen, vast te stellen en ter publicatie vrij te geven. 
 
7.2 Stand van zaken herziening BRL SIKB 7700 
Jordi Verkade geeft aan dat de BRL ter kritiek heeft gelegen tot half augustus en dat er in totaal 147 
verbeterpunten vanuit drie partijen zijn aangedragen. Deze verbeterpunten worden 27 september in 
de begeleidingscommissie besproken, de verwachting is dat het definitieve schema in december in 
het College behandeld zal worden. 
 
8 Overig, rondvraag en afsluiting  
Gerard Groot Koerkamp geeft aan dat hij door IL&T is benaderd met vragen over werkzaamheden 
die niet onder erkenning zijn uitgevoerd, het betreffen hier vloeistofdichte vloeren bij tankplaatsen . 
Henk Koster geeft aan dat SIKB vier keer per jaar overleg heeft met IL&T en merkt dat 
bodembescherming steeds meer aandacht krijgt. Kees Jonker doet een oproep aan een ieder om te 
melden wanneer tankplaatsvloeren niet onder erkenning zijn aangelegd. Stephan Romers geeft aan 
dat hij een melding heeft gedaan maar dat IL&T daar verder niet veel mee heeft gedaan. Gerard 
Groot Koerkamp vraagt of er een verplichting tot melden is. Dat is niet zo maar dat zouden we 
eigenlijk met z’n allen wel moeten willen doen. Aangegeven wordt dat er ook te weinig op wordt 
gehandhaafd en dat er kennis mist bij de Omgevingsdiensten. Henk Koster geeft aan dat er al langer 
plannen zijn om een roadshow bij de Omgevingsdiensten te organiseren om de kennis over te 
dragen. Marcel Struis geeft aan dat hij het eens is met de oproep van Kees Jonker en zal in 
voorkomende gevallen deze zeker melden. 
 
Tenslotte meldt Henk Koster dat er een nieuwe voorzitter van de Programmaraad 
Bodembescherming is, te weten Jeroen Bartels. 
 
 
Volgende vergadering: dinsdag 1 december van 10.00 – 12.00 uur te Gouda 
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Actielijst CCvD en AC Bodembescherming  
(stand per 27 september 2022) 
 

Vergadering Actor Actie Stand van zaken 

02-06-2022 Koster College informeren indien er 
nieuws is omtrent de 
Omgevingswet 

Doorlopend 

02-06-2022 Verkade Meenemen opmerkingen 
jaarplan 2023 

Gepland voor Q4 2022 

27-09-2022 Verkade Terugkoppelen 
opmerkingen 
examenreglement 

 

 
 

  
 
  


